
Protokół

X sesji Rady Gminy Z\awieś Wielka

z rJnia 26 lutego 2025 r.

Posiedzenie odbyło się w Urzędzie Gminy w Złejwsi Wielkiej. Obrady rczpoczęto o godzinie
14:00, azakończono o godzinię 17:14 tego samego dnia. Przewodniczącapowitała obecnych,
otworryła obrady i stwierdziła kworum.

W posiedzeniu wzięło udział 11 człoŃów rady gminy.

Obecni:

1. Marcin Dziedzic

2. Krystyna Gajdemska

3. Dominik Goliszek

4. Beata Klarkowska

5. Marcin Krystek

6. Iwona Owieśna

7. wiesławpaciorkowski

8. Teresa Sztuczka

9. Rafał Walkowiak

10. WioletaWarzocha

1 1. Małgorzata Wiśniewska

Nieobecni:

1. Krystian Balicki

2. Joanna Grabowska

3. Ewa Jezewska

4. Piotr Pawlikowski

Proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie X sesji Rady Gminy Złavłieś Wielka,
2. Sprawy organizacyjne:

1 ) stwierdzenie prawomocności obrad.
2) Przyjęcie wniosków do porządków obrad.
3) Przyjęcie uwag do protokołu z IX sesji.

3. Informacja wójta o pracach między sesjami.
4. Podjęcie uchwał:



1) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy F'inansowej Gminy Zławteś Wielka nalata2025-
2040;

2) w sprawie zmiany w budzecie Gminy Zławieś Wielka;

3) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Toruńskiemunarealizację projektu pn.

,,EU-geniusz w świecie naukowych żywiołów";

4) w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Samorządu Województwa Kujawsko-
Pomorskiego;

5) w sprawie określenia zasad i wysokości udzielania dotacji celowej z budżetu gminy na
dofinansowanie wymiany żródeł ciepła zasilanych paliwami stałymi w budynkach
i lokalach mieszkalnych na terenie Gminy Zławięś Wielka w programie ,,Stop dla smogu
2025";

6) w sprawie określentazasad i wysokości udzielania dotacji celowej zbudżetu Gminy Zławieś
Wielka na dofinansowanie budowy przydomowych oczyszczalni ścieków na terenię Gminy
Zławieś Wielka;

7) w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Miasta Torunia na częściowe pokrycie kosztów
działania Izby W y trzeźw teń ;

8) w sprawie diet dla sołtysów;

9) w sprawie Wrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości połozonej w
miejscowości Zławieś }i4.Ńa, gmina Zławieś Wielka oznaczonejnr dziŃek-295,384,303,304,
322, 342, 363, 387 , 393, 4001'

10) w sprawie Wrażęnia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości połozonej w
miejscowości Zławieś Mała, gmina Zławieś Wielka oznaczonej nr działek - I94l4,I94l5

l l ) w sprawie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności
zwierząt na terenie gminy Zławrcś Wielka na rok 2025;

|2) zmtentająca uchwałę w sprawie nadania statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w
Złejwsi Wielkiej;

13) w sprawie zasięgnięcia opinii jednostek pomocniczych Gminy Zławieś Wielka;

14) w sprawie zatwtqdzęnia planu pracy Komisji Rewizyjnej na2025 rok

5. Wolne wnioski tzapytania.

6. Zamkntęcie obrad X sesji Rady Gminy Zławteś Wielka.



Krystyna Gajdemska - Przewodnicząca Rady Gminy ńoĘła wniosek o rczszeruęnie
porządku obrad poprzez dodanie uchwały w sprawie przedstawienia sprawozdania z
działalności Komisji Rewizyjnej zarck2024 (pnŃt po sprawozdaniu Wójta zptacy międry
sesjami).

Przeprowadzono głosowanie:

wvniki glosowania
ZA: ll, PMECIW:0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI: 4

wvniki imienne:
ZA (l1')
Marcin Dziedzic, Krystyna Gajdemska, Dominik Goliszek, Beata Klarkowska, Marcin
Krystek, Iwona Owieśna, Wiesław Paciorkowski, Teresa Srtuczką Rafał Walkowiak, Wioleta
Warzocha, MŃgotzata Wiśniewska
NIEOBECNI (4)

Krystian Balicki, Joanna Grabowska, Ewa Jezewska, Piotr Pawlikowski

Krystyna Gajdemska - Przewodnicząca Rady Gminy ńoĘła kolejny wniosek w sprawie
tozszetzenia porządku obrad o dodanie projektu uchwĄ w sprawie rozszęrzenia porządku
obrad o dodanie projektu uchwały w sprawie upowaznienia wiceprzewodniczących Rady
Gminy.

Przeprowadzono głosowanie :

wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: l, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

wyniki imienne:
ZA(9)
Marcin Dziedzic, Krystyna Gajdemska, Dominik Goliszek, Beata Klarkowska, Marcin
Krystek, Iwona Owieśna, Wiesław Paciorkowski, Teresa Sńuczka, Rafał Walkowiak
PRZECIW (1)

wioleta warzocha
WSTRZYMUJĘ sIĘ (1)

Mńgoruata Wiśniewska
NIEOBECNI (4)

Krystian Balicki, Joanna Grabowska, Ewa Jezewska, Piotr Pawlikowski

Krystyna Gajdemska Przewodnicząca Rady Gminy ńoĘła kolejny wniosek o
rozszęrzęnie porządku obrad na wniosek Wójta o dodatkowy punkt tj. informacje
Nadleśniczego Nadleśnictwa Toruń w sprawie lasów na terenie gminy.



Przeprowadzono głosowanie :

Wvniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

wyniki imienne:
Z^(11')
Marcin Dziedzic, Krystyna Gajdemska, Dominik Goliszek, Beata Klarkowska, Marcin
Krystek, Iwona Owieśna, Wiesław Paciorkowski, Teresa Sztuczka, Rafał Walkowiak,
Wioleta W arzocha, Małgorzata Wiśniewska
NIEOBECNI (4)

Krystian Balicki, Joanna Grabowska, Ewa Jezewska, Piotr Pawlikowski

Wobec pov,ryższego ustalono następujący porządek obrad:

1. Otwarcie X sesji Rady Gminy Zławieś Wielka.

2. Sprawy organizacyjne:
l ) Stwierdzenie prawomocności obrad.
2) Przyjęcie wniosków do porządków obrad.
3) Przyjęcie uwag do protokołu z IX sesji.

3. Informacja wójta o pracach między sesjami.

4. Informacja Nadleśniczego Nadleśnictwa Toruń p. Bogusława Kashyny w sprawie informacji
dotyczącej funkcjonowania Nadleśnictwa Toruń na terenie gminy.

5. Sprawozdanie Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej z działalności komisji za 2024 rok.

6. Podjęcie uchwał:

l) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zławieś Wielka nalata2025-
2040;

2) w sprawie zmiany w budzecie Gminy Zławtęś Wielka;

3) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Toruńskiemunarea|izację projektu pn.

,,EU-geniusz w świecie naukowych zywiołów";

4) w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Samorządu Województwa Kujawsko-
Pomorskiego;

5) w sprawie określenia zasad i wysokości udzielania dotacji celowej z budżętu gminy na
dofinansowanie wymiany żrodęł ciepła zasilanych paliwami stałymi w budynkach
i lokalach mieszkalnych na teręnie Gminy Zławieś Wielka w programie ,,Stop dla smogu
2025";

6) w sprawie określeniazasad i wysokości udzielania dotacji celowej zbudżetu Gminy Zławieś
Wielka na dofinansowanie budowy przydomowych oczyszczalni ścięków na terenie Gminy
Zławtęś Wielka;



7) w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Miasta Torunia na częściowe poĘcie kosztów
dzińania Izby W y ttzeżwień;

8) w sprawie diet dla sołtysów;

9) w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości połozonej w
miejscowości Zławieś Mała, gmina Zławieś Wielka orłaczonej nr działek - 295,384,303,304,
322, 342, 363, 387, 393, 400;

10) w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości położonej w
miejscowości Zławieś Mńa, gmina Zławieś Wielka oznaczonej nr dzińek - I94l4,19415'

11) w sprawie Programu opieki nadzwierzętami bezdomnymi oruzzapobiegania bezdomności
zv,łierząt na terenie gminy Zławies Wielka na rok 2025;

12) arieniająca uchwałę w sprawie nadania statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w
Złejwsi Wielkiej;

13) w sprawie zasięgnięcia opinii jednostek pomocniczych Gminy Zławieś Wielka;

14) w sprawie zatwięrdzęnia planu pracy Komisji Rewizyjnej na2025 rok;

15) w sprawie upowaznienia wiceprzęwodniczących Rady Gminy.

7. Wolne wnioski i zapytania.

8. Zamknięcie obrad X sesji Rady Gminy Zławięś Wielka.

Ad.2.3)

Nikt z radnych nie zgłosił uwag do protokołuzpoptzedniej sesji.

Ad.3.
Marcin Swacryna - Wójt przedstawił sprawozdanie z pracy między sesjami. Wójt opisał
najwazniejsze vrydarzenia i przedsięwzięcia, które przedstawiĄ się następująco:

o W dniu 09.01 .2025 r. odbyło się spotkanie w Międzynarodowym Centrum Spotkań
MłodzieĘ w Toruniu w sprawie inauguracji ,,Projektu F.U-geniusz'o;

r W dniu 15.01.2025 r. goszczono Wicestarostę Toruńskiego p. Tomasza Zakrzewskiego
wrazz Dyrektorem Poradni Psychologiczno - Pedągogicznej w ChełmĘ p.Kataruyną
Kosińską oraz dyrektorów szkół z terenu gminy w celu przyspieszenia obsługi dzieci w
PPP w ChełmĘ, w tym Filii w Siemoniu, podczas którego wypracowano uzgodnienie,
żę dzieci ze szkół w Przysieku i Górsku będą kierowane do Fili PPP w Chełmży, w
Wielkiej Nieszawce co zmniejszczas oczekiwania na badanie;

o W dniu 17.0I.2025 r. odbyło się posiedzenie Walnego Zebtania Członków
Stowarzyszenia MOFT na Zamku w Golubiu Dobrzyniu, podczas którego
zainaugurowano działalność Stowarzyszenia Metropolii Toruńskiej, będącego
formalnym przemianowaniem 36 samorządów z 4 powiatów tworzących dotychczas
MOFT;

o W dniu 26.01.2025 r. odbył się Finał WOŚP na terenię naszej gminy, podczas którego
udało się zebraó ponad l50 tys. ń-tj. o 50 tys. ńwięcej od dotychczasowogo rekordu;
Marcin Swacryna - Wójt podziękował wolontariuszom otaz mieszkńcom gminy za
ogromne wsparcie i zaangużowanie;



o W dniu 07.02.2025 r. odbyło się cykliczne spotkanie - narada z sołtysami, podczas
której poruszono problemy zposzazególnych sołectw, kolejną naradę zaplanowano na
dzień07.04.20ż5 r.;

o \try' dniu 13.02,2025 r, w urzędzie gminy doszło do spotkania z Dyrektorem GDKiA
Adamem Orłowskim oraz z członkiem zarządu Powiatu Toruńskiego p. Agnieszką
Jantaczęk - Dąbrowską celem podtrzymania współpracy pomiędzy gmina a powiatem
w zakresie inwestycji drogowych i utrzymania drog powiatowych na terenie gminy;
omówiono petycję mieszkańców Zarośla Cienkiego na którym uzgodniono, ze odcinek
drogi powiatowej na linii Gierkowo - Skłudzewo zostanie wyremontowany co zostało
wpisane do planu inwestycyjnego powiatu toruńskięgo oraz zaplanowano prace w celu
zapewnienia bezpiecznego przejścla na linii DK ff 80 w kierunku Zamku
Bierzgłowskiego otaz na trasie od DK nr 80 w kierunku Zaroś|a Cienkiego.

o W dniu 18.02.2025 r. odbyło się Spotkanie Stowarzyszenia Metropolia Toruńska, na
którym obecna była równieżPrzewodniczącarady Gminy, podczas którego omówiono
kierunki rozwoju Metropolii Toruńskiej na najblizsze lata;

o $y' dniu 19.02,2025 r. odbyło się spotkanie Radnych Gminy z Radnymi Powiatu z p.
Starostą oraz Wicestarostą Powiatu Toruńskiego związane ze współpracą dotyczących
inwestycji drogowych oraz funkcjonowania Metropolii Toruńskiej , zwteńczeniem było
podpisanie listu intencyj nego ;

o W dniu 21 .02.2025 r. odbyło się spotkante dotyczące głównie kwestii związanych z
bezpteczeństwem w myśl Ustawy o ochronie ludności i obronie cywilnej z Zastępcą
Wojewody Kujawsko - Pomorskiego.

o '$y' dnlu 25.02.2025 r. odbyło się spotkanie z Wojewodą Kujawsko - Pomorskim
Michałem Sztyblem dotyczącebezpieczeństwa, wymieniony zostŃ problem DK nr 80.

e W dnlu25.02.2025 r. odbyło się równiez spotkanie wUrzędzie Marszałkowskim gdzie
podpisano i zawtązano partnerstwo w Projekcie ,,Kierunek Zawód" oraz odbyto
rozmowę zPrezydentem Miasta Torunia oraz z Marszałkiem Wojewó dztwa Kujawsko

- Pomorskiego;
o wizyta prezydenta Miasta Torunia w urzędzie gminy celem zacieśnienia długofalowe.j

współpracy;
o zapoczątkowano walne zebrania jednostek osp z terenu gminy;
. Dokonano odsłony nowej strony gminy (ponad 100 tys. wejść na stronę);
. Rozszerzono działalność gminy o system zgłaszania spraw o nazwię ,,załatw sprawę";
. zakupiono nowe nagłośnienie do obsługi sesji Rady Gminy.

Ad.4.

Bogusław Kashyna - Nadleśniczy Nadleśnictwa Toruń przekazał zebranym, działając
zgodnie z zarządzeniem nr 1 15 Dyrektora Generalnego, sprawozdanie dotyczące działalności
gospodarczej Nadleśnictwa Toruń. Nadleśniczy wskazał, ze pod jego jurysdykcja jest obecnie
15,000 ha, które wchodzą w skład terytoriów 7 gmin,3 Starostw i Miasta Torunia, z czego na
terenie samej Gminy Zławięś Wielka jest 3796 ha lasów oraz 549 ha lasów prywatnych, co
czyni te obszary Yo zarządzanej przez Nadleśnictwo Toruń powierzchni. Pan Nadleśniczy -
Bogumił Kashyna omówił w sposób szęroki działalność Lasów Państwowych od działalności
typowo produkcyjnej poprzez znaczen:re lasów w kwestii ogólnospołecznej, po działalnośó
ekologiczną. Omówiona została szęroko tematyka lasów o zwiększonej funkcji społecznej i
działania realizowane na ich rzęcz - konsultacje w ramach ogólnopolskiej narady o lasach o



szczególną wazności społecznej w której btńy udział OPP, organizacje ekologiczne i
przedstawiciele wielu innych instytucji. Nadleśnicry wyszczególnił i omówił poszczególne
części lasów i ich funkcje występującę na terenie gminy Zławięś Wielka, jak równiez w skali
całej jurysdykcji Nadleśnictwa Torń. Nadleśniczy nadmienił, że jako osoba reprezenĘąca
Lasy Pństwowe liczy na dobrą i ciągłąwspółpracę z gminąZławieś Wielka.

Ad.5.

Przewodniczący Komisji RewĘjnej - p. Marcin Krystek zreferował sprawozdanie
zdzińalności komisji rewizyjnej za2024 rok

Ad. 6. Podjęcie uchwał:

Ad 1) Justyna Brzozowska - skarbnik gminy omówiła uchwałę w sprawie zmiany
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zławieś Wielka na lata 2025-2040 zgodnie z
uzasadnieniem.

Nikt z radnych nie miał pytń do projektu uchwały.

Przewodnicząca Rady Gminy Krystyna Gajdemska poprosiła o udostępnienie głosowania
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zławieś Wielka na lata 2025-
2040.

wvniki ełosowania
ZAl 11, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĘ SIĘ:0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

wvniki imienne:
ZA(11)
Marcin Dziedzic, Krystyna Gajdemska, Dominik Goliszek, Beata Klarkowska, Marcin
Krystek, Iwona Owieśna, Wiesław Paciorkowski, Teresa Sńuczka, Rafał Walkowiak, Wioleta
Warzocha, Mńgor zata Wiśniewska
NIEOBECNI (4)

Krystian Balicki, Joanna Grabowskao Ewa Jezewska, Piotr Pawlikowski

Wobec powyższego uchwała nr Xl50l2025 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognory
F'inansowej Gminy Zławieś Wielka na lata 2025-2040 została podjęta.

Ad. 2) Justyna Brzozowska - skarbnik gminy omówiła uchwałę w sprawie zmiany w
budżecię Gminy Zławieś Wielka zgodnie zuzasadnieniem;

Nikt z radnych nie miał pytatLdo projektu uchwaĘ.

Przewodnicząca Rady Gminy Krystyna Gajdemska poprosiła o udostępnienie głosowania
w sprawie zlniarry w budzecie Gminy Zławieś Więlka;

wyniki głosowania
ZA:11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ:0, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI: 4



wyniki imienne:
ZA (11)
Marcin Dziedzic, Krystyna Gajdemska, Dominik Goliszek, Beata Klarkowska, Marcin
Krystek, Iwona Owieśna, Wiesław Paciorkowski, Teresa Sztuczka, Rafał Walkowiak, Wioleta
Warzocha, Małgorzata Wi śniewska
NIEOBECNI (4)

Krystian Balicki, Joanna Grabowska, Ewa Jezewska, Piotr Pawlikowski

Wobec powyższego uchwała nr Xl51l2025 w sprawie zmiany w budżecie Gminy Zławieś
Wielka została podjęta.

Ad. 3) Justyna Brzozowska - skarbnik gminy omówiła uchwałę w sprawie udzielenia
pomocy finansowej Powiatowi Toruńskiemunaręalizację projektu pn. ,,EU-geniusz w świecię
naukowych zywiołów".

Nikt z radnych nie miał pytań do projektu uchwały.

Przewodnicząca Rady Gminy KrysĘna Gajdemska poprosiła o udostępnienie głosowania
w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Toruńskiemu na ręalizację projektu pn.

,,EU-geniusz w świecie naukowych zywiołów";,

wyniki głosowania
ZA:11, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĘ SIĘ:0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

wvniki imienne:
ZA (l1)
Marcin Dziedzic, Krystyna Gajdemska, Dominik Goliszek, Beata Klarkowska, Marcin
Krystek, Iwona Owieśna, Wiesław Paciorkowski, Teresa Sztuczka, Rafał Walkowiak, Wioleta
Warzocha, Małgorzata Wi śniewska
NIEOBECNI (4)

Krystian Balicki, Joanna Grabowska, Ewa Jezewska, Piotr Pawlikowski

Wobec powyższego uchwała nr XJ52l2025 w sprawie udzielenia pomocy finansowej
Powiatowi Toruńskiemu na realizację projektu pn. ,oEU-geniusz w świecie naukowych
żywiołów" została podjęta.

Ad. 4) Piotr Grodzki - Kierownik Planowania i Inwestycji omówił uchwałę w sprawie
udzielenia pomocy finansowej dla Samorządu Województwa Kujawsko-Pomorskiego;

Nikt z radnych nie miał pytań do projektu uchwały.

Przewodnicząca Rady Gminy Krystyna Gajdemska poprosiła o udostępnienie głosowania
w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Samorządu Województwa Kujawsko-
Pomorskiego;.



wvniki głosowania
ZA:11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

wvniki imienne:
ZA(11)
Marein Dziedzic, Krystyna Gajdemska, Dominik Goliszek, Beata Klarkowska, Marcin
Krystek, Iwona Owieśna, Wiesław Paciorkowski, Teresa Sńuczka, Rafał Walkowiak, Wioleta
Warzo cha, Małgor zata Wi śni ewska
NIEOBECNI (4)

Krystian Balicki, Joanna Grabowska, Ewa Jezewska, Piotr Pawlikowski

Wobec powyższego uchwała nr Xl53l2025 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla
Samorządu Województwa Kujawsko - Pomorskiego została podjęta;

Ad. 5) Piotr Grodzki - Kierownik Planowania i Inwestycji omówił uchwałę w sprawie
określenia zasad i wysokości udzielania dotacji celowej z budżetu gminy na dofinansowanie
wymiany źródęł ciepła zasilanych paliwami stałymi w budyŃach i lokalach mieszkalnych na
teręnie Gminy Zławieś Wielka w programie ,,Stop dla smogu 2025";

Nikt z radnych nie miał pytań do projektu uchwaĘ.

Przewodnicząca Rady Gminy Krystyna Gajdemska poprosiła o udostępnienie głosowania
w sprawie określenia zasad i wysokości udzielania dotacji celowej z budżętu gminy na
dofinansowanie wymiany źródeł ciepła zasilanych paliwami staĘmi w budyŃach
i lokalach mieszkalnych na terenie Gminy Zławięś Wielka w programie ,,Stop dla smogu
2025";.

wvniki głosowania
ZA:11, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĘ SIĘ:0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:4

wvniki imienne:
ZA(l1)
Marcin Dziedzic, Krystyna Gajdemska, Dominik Goliszek, Bęata Klarkowska, Marcin
Krystek, Iwona Owieśna, Wiesław Paciorkowski, Teresa Sńuczka, Rafał Walkowiak, Wioleta
Warzo cha, Mńgor zata Wi śni ewska
NIEOBECNI (4)

Krystian Balicki, Joanna Grabowska, Ewa Jeżewska, Piotr Pawlikowski

Wobec powyższego uchwała nr Xl54l2025 w sprawie określenia zasad i wysokości
udzielania dotacji celowej z budżetu gminy na dofinansowanie wymiany źródeł ciepła
zasilanych paliwami staĘmi w budynkach i lokalach mieszkalnych na terenie Gminy
Z|awieś Wielka w programie rnStop dla smogu 2025"zostałą podjęta;



Ad, 6) Piotr Grodzki - Kierownik Planowania i Inwestycji omówił uchwałę w sprawie
określenia zasad i wysokości udzielania dotacji celowej z budżetu Gminy Zławieś Wielka na
dofinansowanie budowy przydomowych oczyszczalni ścieków na terenie Gminy Zławieś
Wielka;

Nikt z radnych nie miał pytań do projektu uchwały.

Przewodnicząca Rady Gminy KrysĘna Gajdemska poprosiła o udostępnienie głosowania
w sprawie określenia zasad i wysokości udzielania dotacji celowej zbudżetu Gminy Zławieś
Wielka na dofinansowanie budowy przydomowych oczyszczalni ścieków na terenie Gminy
Zławteś Wielka;.

Wyniki głosowania
ZA:11, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

wvniki imienne:
Za (II)
Marcin Dziedzic, Krystyna Gajdemska, Dominik Goliszek, Beata Klarkowska, Marcin
Krystek, Iwona Owieśna, Wiesław Paciorkowski, Teresa Sztuczka, Rafał Walkowiak, Wioleta
W ar zo cha, Małgor zata Wi śni ewska
NIEOBECNI (4)

Krystian Balicki, Joanna Grabowska, Ewa Jezewska, Piotr Pawlikowski

Wobec powyższego uchwała nr Xl55l2025 w sprawie określenia zasad i wysokości
udzielania dotacji celowej z budżetu Gminy Zławieś Wielka na dofinansowanie budowy
prrydomowych oczyszczalni ścieków na terenie Gminy Zławieś Wielka została podjęta;

Ad. 7) Aldona Michalska - Kierownik GOPS omówiła uchwałę w sprawie udzielenia
pomocy finansowej dla Miasta Torunia na częściowe pokrycie kosźów działania lzby
Wytrzeźwień;

Nikt z radnych nie miał pytań do projektu uchwały.

Przewodnicząca Rady Gminy Krystyna Gajdemska poprosiła o udostępnienie głosowania
w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Miasta Torunia na częściowe pokrycie kosztów
działania lzby W y trzeźwień;

wvniki głosowania
ZA:11, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

wvniki imienne:
ZA (1I)
Marcin Dziedzic, Krystyna Gajdemska, Dominik Goliszek, Beata Klarkowska, Marcin
Krystek, Iwona Owieśna, Wiesław Paciorkowski, Teresa Sztuczka, Rafał Walkowiak, Wioleta
Warzocha, Małgorzata Wi śniewska



NIEOBECNI (4)

Krystian Balicki, Joanna Grabowskao Ewa Jezewska, Piotr Pawlikowski

Wobec powyższego uchwała nr Xl56l2025 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla
Miasta Torunia na częściowe pokrycie kosztów dzialania lzby Wytrzeźxvień została
podjęta;

Ad. 8) Radna lwona Owieśna złoĘławniosęk w sprawie zmiany projektu uchwaĘ, w sprawie
zmiany diet dla sołtysów procentowo od najniższej krajowej IzYq I4%o, 16 % w
zalężności od wielkości sołectwa.

wvniki glosowania
ZA:11, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI: 4

wyniki imienne:
ZA(11)
Marcin Dziedzic, Krystyna Gajdemska, Dominik Goliszek, Bęata Klarkowska, Marcin
Krystek, Iwona Owieśna, Wiesław Paciorkowski, Teresa Sńuczka, Rafał Walkowiak,
Wioleta Warzocha, Małgorzata Wiśniewska
NIEoBECNI (4)

Krystian Balicki, Joanna Grabowska, Ewa Jeżewska, Piotr Pawlikowski

Zarządzono krótką przerwę celem prrygotowania uchwaĘ w sprawie zmiany diety dla
soĘsów.

Po przerwie radna Iwona Owieśna z}oĘŁakolejny wniosek zptopozycją diet dla sołtysów w
wysokości l IYo, IzYo, 1 5 % minimalnego wynagrodz enia za pracę, za miesiąc.

wyniki glosowania
ZA:11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ:0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

wvniki imienne:
ZA(11)
Marcin Dziedzic, Krystyna Gajdemska, Dominik Goliszek, Beata Klarkowska, Marcin
Krystek, Iwona Owieśna, Wiesław Paciorkowski, Teresa Sńlczka, Rafał Walkowiak, Wioleta
Warzo cha, Małgor zata Wi śni ewska
NIEOBECNI (4)

Krystian Balicki, Joanna Grabowska, Ewa Jezewska, Piotr Pawlikowski

Nikt z radnych nie miał pytń do projektu uchwaĘ.

Przewodnicząca Rady Gminy Krystyna Gajdemska poprosiła o udostępnienie głosowania
w sprawie diet dla sohysów;



wvniki glosowania
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

wvniki imienne:
ZA(11)
Marcin Dziedzic, Krystyna Gajdemska, Dominik Goliszek, Beata Klarkowska, Marcin
Krystek, Iwona Owieśna, Wiesław Paciorkowski, Teresa Sżuczka, Rafał Walkowiak,
Wi o l eta W at zo cha, Małgoruńa Wi śniewska
NIEOBECNI (4)

Krystian Balicki, Joanna Grabowska, Ewa Jezewska, Piotr Pawlikowski

Wobec powyższego uchwała nrXl57l2025 w sprawie diet dla sołtysów została podjęta;

Ad. 9) Joanna Sucharska - Kierownik Referatu Rolnictwa omówiła uchwałę w sprawie
wyrłżenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości połozonej w miejscowości Zławieś
Mała, gmina Zławieś Wielka oznaczonej nr dziŃęk - 295 , 384, 303 , 304, 322, 342, 363, 387 ,

393,400;

Nikt z radnych nie miał pytań do pĄektu uchwĄ.

Przewodnicząca Rady Gminy Krystyna Gajdemska poprosiła o udostępnienie głosowania
w sprawie wyrłżeniazgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości połozonej w miejscowości
Zławieś Mała, gmina Zławieś Wielka oznaczonej nr działek - 295, 384, 303, 304, 322, 342,
363,387,393,400;

Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

wyniki imienne:
ZA (II)
Marcin Dziedzic, Krystyna Gajdemska, Dominik Goliszek, Beata Klarkowska, Marcin
Krystek, Iwona Owieśna, Wiesław Paciorkowski, Teresa Sztuczka, Rafał Walkowiak, Wioleta
Warzo cha, Małgorzata Wi śniewska

NIEOBECNI (4)

Krystian Balicki, Joanna Grabowska, Ewa Jezewska, Piotr Pawlikowski

Wobec powyższego uchwała nr )V58/2025 w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne
nabycie nieruchomości położonej w miejscowości Zlawieś Mała, gmina Zławieś Wielka
oznaczonej nr działek - 29 5, 384, 303, 30 4 o 322, 342, 363, 387, 393, 400 została podj ęta;

Ad. 10) Joanna Sucharska - Kierownik Referatu Rolnictwa omówiła uchwałę w sprawie
wyrńentazgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości położonej w miejscowości Zławieś
MŃą gmina Zławieś Wielka oznaczonej tlr działęk- I94l4,I94l5;

Nikt z radnych nie miał pytań do projektu uchwały.



Przewodnicząca Rady Gminy Krystyna Gajdemska poprosiła o udostępnienie głosowania
w sprawie vłyrażeniazgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości położonej w miejscowości
Zławieśi|'f'ńa, gmina Zławieś Wielka oznaczolej nr działek- 194/4,194/5;

wvniki głosowania
ZA:11, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĘ SIĘ:0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:4

wvniki imienne:
Z^(1l)
Marcin Dziedzic, Krystyna Gajdemska, Dominik Goliszek, Beata Klarkowska, Marcin
Krystek, Iwona Owieśna, Wiesław Paciorkowski, Teresa Sńuczka, Rafał Walkowiak, Wioleta
Warzo cha, Małgoruata Wi śniewska

NIEOBECNI (4)

Krystian Balicki, Joanna Grabowska, Ewa Jeżewska, Piotr Pawlikowski

Wobec powyższego uchwała nr Xl59l2025 w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne
nabycie nieruchomości położonej w miejscowości Zławieś Mała, gmina Zławieś Wielka
oznaczonej nr działek - |9414, t94l5 została podjęta;

Ad. 11) Joanna Sucharska - Kierownik Referatu Rolnictwa omówiła uchwałę w sprawie
Programu opieki nad zwięrzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwieruąt na
terenie gminy Zławięś Wielka na rok 2025;

Nikt z radnych nie miał pytafido projektu uchwĄ.

Przewodnicząca Rady Gminy Krystyna Gajdemska poprosiła o udostępnienie głosowania
w sprawie Programu opieki nad zwietzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności
zwieruąt na terenie gminy Zławieś Wielka na rok 2025;.

'wyniki głosowania
ZA:11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:4

wyniki imienne:
ZA(ll)
Marcin Dziedzic, Krystyna Gajdemska, Dominik Goliszek, Beata Klarkowska, Marcin
Krystek,Iwona Owieśna, Wiesław Paciorkowski, Teresa Sńllczka,Rafał Walkowiak, Wioleta
Warzocha, Mńgoruata Wiśniewska
NIEOBECNI (4)

Krystian Balicki, Joanna Grńowska, Ewa Jezewska, Piotr Pawlikowski

Wobec powyższego uchwała nr X]60l2025 w sprawie Programu opieki nad zwierzętami
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Zławieś Wielka
na rok 2025 została podjęta;



Ad.12) Jacek Mularz - Sekretarz Gminv omówił uchwałę zmieniĄąca uchwałę w sprawie
nadania statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Złejwsi Wielkiej;

Nikt z radnych nie miał pytań do projektu uchwały.

Przewodnicząca Rady Gminy KrysĘna Gajdemska poprosiła o udostępnienie głosowania
w sprawie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nadania statutu Gminnego Ośrodka
Pomocy Społecznej w Złejwsi Wielkiej.

Wvniki głosowania
ZA: ll, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ:0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

wvniki imienne:
ZA(1l)
Marcin Dziedzic, Krystyna Gajdemska, Dominik Goliszek, Beata Klarkowska, Marcin
Krystek, Iwona Owieśna, Wiesław Paciorkowski, Teresa Sztuczka, Rafał Walkowiak, Wioleta
W ar zo cha, Małgor zata Wi śni ewska
NIEOBECNI (4)

Krystian Balicki, Joanna Grabowska, Ewa Jezewska, Piotr Pawlikowski

Wobec powyższego uchwała nr Xl61l2025 w sprawie uchwaĘ zmieniającej uchwałę w
sprawie nadania statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Złejwsi Wielkiej
została podjęta.

Ad. 13) Marcin Swaczyna - Wóit omówił uchwałę w sprawie zasięgnięcia opinii jednostek
pomocniczych Gminy Zławtęś Wielka;

Nikt z radnych nie miał pytań do projektu uchwały.

Przewodnicząca Rady Gminy Krystyna Gajdemska poprosiła o udostępnienie głosowania
w sprawie zasięgnięcia opinii jednostek pomocniczych Gminy Zławtęś Wielka;.

wyniki głosowania
ZA:11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:4

wyniki imienne:
ZA (II)
Marcin Dziedzic, Krystyna Gajdemska, Dominik Goliszek, Beata Klarkowska, Marcin
Krystek, Iwona Owieśna, Wiesław Paciorkowski, Teresa Sztuczka, Rafał Walkowiak, Wioleta
Warzocha, Małgorzata Wi śniewska
NIEOBECNI (4)

Krystian Balicki, Joanna Grabowska, Ewa Jezewska, Piotr Pawlikowski



Wobec powyższego uchwała nr Xl62l2025 w sprawie zasięgnięcia opinii jednostek
pomocnicrych Gminy Zlawieś Wielka została podjęta;

Ad. 14) Radnv Marcin Krvstek - Przewod4iczacv Komisii Rewizvinei omówił uchwałę w
sprawie zatwiqdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na2025 tok;

Nikt z radnych nię miał pytń do projektu uchwĄ.

Przewodnicząca Rady Gminy Krystyna Gajdemska poprosiła o udostępnienie głosowania
w sprawie zatwiętdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na2025 rok;.

wvniki głosowania
ZA:11, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĘ SIĘ:0, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI: 4

wvniki imienne:
ZA(1l)
Marcin Dziedzic, Krystyna Gajdemska, Dominik Goliszek, Beata Klarkowska, Marcin
Krystek, Iwona Owieśna, Wiesław Paciorkowski, Teresa Sżuczka, Rafał Walkowiak, Wioleta
W uzo cha, MŃgoruata Wi śniewska
NIEOBECNI (4)

Krystian Balicki, Joanna Grńowska, Ewa Jezewska, Piotr Pawlikowski

Wobec powyższego uchwała nr Xl63l2025 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji
RewĘjnej na 2025 rok została podjęta;

Ad. 15) Jacek Mularz - Sekretarz Gminy omówił uchwałę w sprawie upowaznienia wice-
przewodnic zący ch Rady Gminy.

Marcin Krystek - radny nawiązń do obęcnego nadal jednego wakatu na stanowisku
wiceprzewodniczącego. Radny podniósł aby nie wskaąrwaó z imienia i nazwiska
wiceprzewodniczących w przypadku kiedy taka osoba w przysńości zostałaby wybrana i
byłaby pottzeba zmiany uchwaĘ.

W odpowiędzi na zapytanie radnego Jacek Mularz - §ekretarz Gminy wskazał, ze Rada
Gminy konkretnie powinna wskazaó, kto będzie upowaznionyo a nie wskazywać na stanowisko
w sposób ogólny.

Przewodnicząca Rady Gminy Krystyna Gajdemska poprosiła o udostępnienie głosowania
nad uchwałą w sprawię upowaznienia wicepruęwodniczących Rady Gminy.

wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

wvniki imienne:
ZA(7)
Krystyna Gajdemska, Dominik Goliszek, Marcin Krystek, Iwona Owieśna, Wiesław
Paciorkowski, Teresa Sźuczką Rafał Walkowiak



\ilSTRZYMUJĘ SIĘ (4)

Marcin D ziedzic, B e ata Klarkowska, Wi o l eta Warzo cha, Mał gor zata Wi śni ewska
NIEOBECNI (4)
Krystian Balicki, Joanna Grabowska, Ewa Jezewska, Piotr Pawlikowski

Wobec powyższego uchwała nrY64l2025 w sprawie upoważnienia wiceprzewodniczą_
cych Rady Gminy zostala podjęta.

7. Wolne wnioski i zapytania.

Na pytanie Marcina Krystka - radnego, który zapytał w imieniu mieszkańców Górska o
postęp w sprawie przygotowań prac nad opieką stomatologiczną Marcin Swacryna - Wójt
zapewnił o podejmowaniu działań w ww. sprawie. Wójt przekazał informacje o jego u dziale
na konwencie wójtów w dniu jutrzejszym, na którym to spotkaniu będzie obecna Pani Dyrektor
NFZ, dla której zostało przygotowane stosowne pismo, ktore kolej ny raz odświezy sprawę
usługi stomatologicznej dla gminy.

Wioleta Warzocha - radna zapytała o termin konsultacji społecznych w sprawie problemu
parkowania przy szkole w oraz w sprawie samego parkingu, ktory miałby powstać przy boisku
szkolnym, Radna poinformowała, że złożyła wniosek na spotkaniu z sołtysami w sprawie
postawienia luster na skrzyżowaniu ulic - ulica Szkolna/ulica Słoneczna otaz w miejscu przy
sklepie "!J Zlbta"l u|tca Słoneczna, jak równiez Wioleta Warzocha - radna poruszyła
problematyczną kwestię zapachu wody.

Wójt poinformowŃ, że konsultacje społeczne mogłyby ruszyć nięzwłocznie. Poinformował,
żę ten element projektu zostń ujęty w planie inwestycyjnym. Wójt nadmienił, że chciałby
omówić projekt parkingu w porozumieniu z mięszkańcami.

Sprawę luster Wójt postanowił sprawdzić i przekazń, ze jest kwestią czasu aby się one
pojawiły. Odniósł się do sytuacji z lustrami przy szkole w Górsku (piąta dewastacja od
wakacji).

Marcin Swaczyna - Wójt poinformował, że problem z zapachem wody jest bardziej
skomplikow any . Zapewnił, że w budzecie zostaŁy zabezpieczone pieniąd ze którę przeznaczonę
będą na polepszenie jakości wody. Wójt zdementował, jakoby woda gminna nie była
przekazywana do badania, poinformował zę na stronie ZUK pojawił się harmonogram takich
badań. Wójt przekazń informację, że dzięki środkom z KPO stacja uzdatniania wody w
Smolnie zostanie zmodernizowana, a zaoszczędzone pieniądze zostaną rozdysponowane na
dalsze potrzeby modernizacji sieci wodnej.

Radna Wioleta Warzocha poinformowała, że podczas płukania sieci zapach znikń i potem
brzydki zapach wody ponownie się pojawiał w okolicach ulicy Długiej, pod koniec nitki w
miej scowości Zławieś Wielka.

Paweł Krawański - Prezes ZUK poinformował zebranych że problem jest dość złożony.
Poinformował o wdrozonym przez ZUK płukaniu sieci w sposób systemowy. Wskazał, że
zostały już przepłukane sieci w miejscowościach od Złejwsi Małej do Czarnowa, w
miejscowości Siemoń i częściowo w miejscowości Górsku. Prezes ZUK poinformował, że w



wyniku wielu zgłoszeńto woda ciepła ma brzydki zapach,nię zimna co zostało averyfikowane.
Nadmienił, że woda ciepła i jej jakośó lezy po stronie administratora. Brak przegtzewania
zbiomika wody ciepłej, typy anody czy brak zaworów spustowych w zbiornikach to powody,
które powinny byó indywidulanie rczpńrywane. Prezes zapewnił, że każde zgłoszenie jest
przez ZUK koordynowane azgłaszającym udzielane są wskazówki.

Na pytanie radnej \iliolety Warzochy Paweł Krawański odpowiedział, że problem
brzydkiego zapachu wody istnieje w różnych miejscowościach, jest to zuówno w Górsku,
częściej pojawia się to w zachodniej części gminy, ruczej w Czarnowie. Prezes poinformowął
żę zachodnią część gminy zasilająttzy z|ewnie, w których woda się miesza.

Marcin Swacryna - Wójt Gminy rla pytanie radnej Wiolety Warzochy co zostało zrobione
na posterunku Policji czy w GOPSI-o poinformowń, Zebył taki moment, że woda w GOPSI-e
nie miała brzydkiego zapachu. \ilójt, nadmienił, że na bieżąco kontrolowane są zgłoszenia
doĘczące wody.

Radny Wiesław Paciorkowski poinformował, zebrzydki zapach wody występuje równiez w
Rozgartach, co zostało mu również zgłoszone. Po zweryfikowaniu problemu okazńo się, ze
kwestią problematy czną było nieprzegrzewanie instalacji.

Na pytanie radnego Marcina Krystka jak często Sanepid bada wodę, Prezes ZUK
poinformował , że badanie odbywa się 2 ruzy do roku, optócz tego sanepid wykonuje również
badania niezapowiedziane, w niektórych lokalizacjach był problem zżelazem i manganem.

Na pytanie radnego Marcina Krystka kierownik Referatu Rolnictwa Joanna Sucharska
poinformowała,żekosńlustrato 280-500 ńw zależmości od wielkości, bezmorftńu, poniewaź
to jest kosź wynagrodzenia zapracę pracowników gminy.

Małgorzata Wiśniewska - radna poinformowŃa o awarii zmywarko-wyparzarki, który
narastał pruezlatai otrzymanym protokole pokontrolnym, z którego wynika, ze powinna byó

ona wyłączona z uzytkowania ze wzg|ędów BHP. Radna zapytaŁa p. Skarbnik Justynę
Brzozowską czy został ujęty w planie koszt zakupu nowego sprzętu - to byłaby kwota 5 tyś.

zł. Marcin Swacryna - Wójt poinformował, ze omawiał tę kwestię zp. Skarbnik i ta kwota
nie została ujęta w budzecie ponieważ takie informacje o problemie nie zostały ptzekazane w
ubiegłym roku przez p. Dyrektor GOKiS.

Na pytanie Marcina Dziedzica - radnego w sprawie bezpieczeństwa na ul. Leśnej w
Rozgartach i mozliwości postawienia znaków ograniczających prędkośó Marcin Swacryna -
Wójt poinformował, że ten temat zostń skierowany w formie pisma oraz zostń poruszony na
spotkaniu z mieszkańcami. Przekazał, że będą podjęte kroki aby dokonywać interwencji w
zakresie bezpieczeństwa ruchu drogowego.

Na pytanie Marcina Krystka - radnego w sprawie stojaków na rowery przy DK 80, przy
przystankach z funduszu sołeckiego Teresa Sztuczki - radna poinformowała, że montaż
stojaków odbędzie się w nadchodzącym tygodniu.

Na pytanie Teresy Sztuczki - radnej, Marcin Swacryna - Wójt poinformowń, że niebawęm
oficjalne informacje w zakresie uruchomienia linii .}r/.ZK i podpisania umowy zostanąpodane
do wiadomości o czymzostanąpoinformowani i zaptoszeni zainteresowani radni.



8. Krystyna Gajdemska - Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła, że tematy sesji zostały

Wczerpane i o godzinie I7:l4 zatlknęłaobrady X sesji Rady Gminy Zławieś Wielka.

protokońłu,

u"u{rffi,uu
Przelvodnicząca

Radv aminy 

?fffłielka
i Kr,l,stt(/tdemska


